



Cafe

Up To You

TRIUMPH 
PLAZA HOTEL

Appetizers

المقبلات

Mixed Green Salad

Served with French dressing

سلطة خضراء

تقدم مع الصوص الفرنسي

50.40 LE

Greek Salad

Served with lemon and olive oil dressing

سلطة يوناني

تقدم مع الليمون و زيت الزيتون

72.80 LE

Sea Food Salad

Shrimp, crab sticks and calamari

سلطة فواكه البحار

جمبري، اصابع الكابوريا و كاليماري

162.39 LE



Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة رسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Appetizers

المقبلات

Caesar Salad

Lettuce slices with caesar sauce
with slices of grilled chicken

سلطة السيزر

شرائح الخس بصوص السيزر مع شرائح
الدجاج المشوى

106.40 LE

Your Choice of Oriental Salad

**Hummus - babaghanough - tehina - yogurt with cucumber
fattoush - pickles**

إختياركم من السلطات الشرقية

حمص - بابا غنوج - طحينة - زبادي بالخيار - فتوش - مخلل

30.40 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام, وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري, شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Sandwiches السندويشات

Club Sandwich

Roasted chicken breast with roasted beef, eggs, cheese and served with French fries

كلوب ساندوتش

صدور الدجاج تقدم مع لحم بقرى روستو،
بيض و جبنة مع بطاطس محمرة

184.81 LE

Hawaoushi

Served with French fries and tehina

حواوشى

يقدم مع بطاطس محمرة و طحينة

134.39 LE

Chicken Panne

Served with French fries and pickles

دجاج البانيه

يقدم مع بطاطس محمرة و مخلل

134.39 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة رسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Sandwiches السندويشات

Steak

Served with tomato ,lettuce and French fries

شرائح اللحم

يقدم مع طماطم، خس و بطاطس محمرة

173.60 LE

Kofta

Served with French fries and arabic bread

كفتة

يقدم مع بطاطس محمرة و خبز عربي

145.60 LE

Chef's Special Beef Burger



Served with French fries and pickles

برجر الشيف الخاص

يقدم مع بطاطس محمرة و مخلل

145.60 LE



اختيار الشيف

Chef's Special

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Main Course

الأطباق الرئيسية

Grilled Beef Fillet

Served with pepper sauce or mushroom sauce,
white rice and sauteed vegetables

فيلية اللحم البقري المشوي

يقدم مع صوص فلفل أو صوص مشروم، أرز أبيض و خضار سوتيه

420 LE

Veal Piccata

Served with mushroom sauce, sauteed vegetables
and French fries

بيكاتا اللحم البتلو

يقدم مع صوص المشروم، خضار سوتيه
و بطاطس محمرة

420 LE

Grilled Chicken Breasts

Served with mustard sauce,
white rice and sauteed vegetables

صدر الدجاج المشوية

تقدم مع صوص مستردة، أرز أبيض و خضار
سوتيه

224 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة رسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Main Course الأطباق الرئيسية

Mixed Grill Sea Food

Shrimp, calamari and seabass served with seafood rice and grilled vegetables

تشكيلة من فواكه البحر المشوية

جمبري، كاليمارى و سمك القاروص يقدم مع
أرز بالجمبري و خضار مشوي

470.40 LE

Pan Fried Seabass Fillet

Served with shrimp sauce, white rice and sauteed vegetables

فيليه سمك القاروص

يقدم مع صوص الجمبري، أرز أبيض و خضار
سوتيه

263.20 LE

Grilled or Fried Shrimp or prawn

Served with sauteed vegetables and seafood rice

جمبرى مشوى أو مقلي

يقدم مع خضار سوتيه و أرز بالجمبري

403.20 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Grilled Corner

ركن المشويات

All the charcoal grilled served with oriental rice, two kinds of oriental salads and Arabic bread

جميع المشويات تقدم مع نوعين من السلطات الشرقية،
ارز بالخلطة و خبز عربي

Mixed Grill

Kofta, kebab and chicken

مشويات مشكلة

كفتة، كباب و دجاج

346.51 LE

Grilled Veal Cutlet

ريش بتلو مشوية على الفحم

537.60 LE

Veal Kebab

كباب بتلو

425.60 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة رسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Grilled Corner

ركن المشويات

All the charcoal grilled served with oriental rice, two kinds of oriental salads and Arabic bread

جميع المشويات تقدم مع نوعين من السلطات الشرقية،
ارز بالخلطة و خبز عربي

Half Grilled Chicken

نصف فرخة مشوية

266.80 LE

Kebab and Kofta

كباب و كفتة

336 LE

Grilled Kofta

كفتة مشوية

229.80 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Pasta & Pizza

المكرونا و البيتزا

Spaghetti, Penne or Tagliatelle

With your choice of bolognese,
carbonara or napolitana

سباجيتي، بينا أو تالياتيلي

مع إختياركم من صوص البولونيز، الكاربونارا او النابوليتانا

112.01 LE

Pizza Seafood

Shrimp, calamari, tuna and bell pepper

بيتزا فواكه البحر

جمبري، كاليماري، تونة و فلفل ألوان

207.30 LE

Pizza Margherita

Tomato sauce and mozzarella cheese

بيتزا مارجريتا

صوص الطماطم و جبنة موتزريلا

123.30 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Pastas & Pizzas

المكرونا و البيتزا

Pizza Quattro Fromaggi

Mozzarella, blue cheese, cheddar and gouda

بيتزا بأربع انواع من الجبنة

موتزريلا، ريكفورد، شيدر و جودة

162.39 LE

Pizza Chicken

Chicken breasts with mushroom, cheese and vegetables

بيتزا بالفراخ

صدر فراخ مع مشروم، جبنة و خضروات

151.20 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجبنة المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Kids Corner

ركن الأطفال

Spaghetti

Served with tomato or bolognese sauce

سباجيتي

تقدم مع صوص الطماطم أو صوص البولونيز

67.59 LE

Chicken Nuggets

Served with French fries

فراخ ناجتس

تقدم مع بطاطس محمرة

74.10 LE

Breaded Fish Fingers

Served with tartar sauce and French fries

أصابع السمك البانيه

تقدم مع صوص التارتار و البطاطس المحمرة

87.11 LE

Mini Burger with Cheese or Egg

Served with french fries

ميني برجر بالجبنه أو البيض

يقدم مع البطاطس المحمرة

75.40 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة رسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Desserts

الحلويات

Coupe Tutti Frutti

Fresh fruit salad topped with strawberry, mango, vanilla ice cream and fresh cream

كوبي توتي فروتي

سلطة فواكه مع أيس كريم فراولة، مانجو، فانيليا و كريمة طازجة

123.20 LE

Banana Boat

Vanilla and chocolate ice cream served with banana, fresh cream and chocolate sauce

بنانا بووت

أيس كريم فانيليا و شيكولاتة تقدم مع موز، كريمة طازجة و صوص شيكولاتة

112.01 LE

Profiterole Glace

Puffed pastry filled with vanilla and chocolate ice cream topped with hot chocolate sauce and fresh cream

بروفترول جلايس

بروفترول محشو بأيس كريم فانيليا و شيكولاتة، مغطى بصوص الشيكولاتة الساخنة و الكريمة

112.01 LE

Ice Cream Scoop

بولة ايس كريم

39.18 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pound, inclusive to service charge and all applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري، شاملة لرسوم الخدمة و كل الضرائب المقررة

Desserts الحلويات

Cream Cramel with Fresh Fruits
كريم كراميل يقدم مع الفواكه الطازجة

44.80 LE

Oriental pastries
حلويات شرقية

56 LE

French pastries
حلويات غربية

30 LE

Fruit salad
سلطة فواكه

42.80 LE

Om Aly
أم علي

67.20 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pounds and inclusive to service charge and applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري و هي شاملة لرسوم الخدمة و الضرائب المقررة

Beverages

المشروبات

Espresso

اسبرسو

56 LE

Double Espresso

دبل اسبرسو

72.80 LE

American Coffee

قهوة أمريكية

56 LE

Turkish Coffee

قهوة تركي

56 LE

Cappuccino

كابوتشينو

67.20 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pounds and inclusive to service charge and applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري و هي شاملة لرسوم الخدمة و الضرائب المقررة

Beverages

المشروبات

Hot Chocolate

كأكو باللبن

56 LE

Latte

لأآآه

56 LE

Nescafe

نسكأفآه

56 LE

Your Choice of Tea

Tea, english tea, earl grey, green tea

أآآآرك من الشآآ

شآآ، فآور إنآلآزآ، آآرل آرآآ، شآآ أآضر

44.80 LE

Add flavor

إضآفة نكهة

22.39 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

آآرآى إبلآع النآدل إآآ كنت آعآآآ من أآ نوع من أنواع آسآسآة الطعم، وسنكون سعدآآ بتلآآة آآآآآآك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pounds and inclusive to service charge and applicable taxes.

آمع الأسعار المآآورة اعلاه بالآنآة المآرآآ و هآ شآمة لرسوم الآمة و الضرآب المآورة

Mocktail

كوكتيل

61.61 LE

Large mineral Water

مياة معدنية كبيرة

33.61 LE

Small mineral Water

مياة معدنية صغيرة

22.39 LE

Soft Drinks

مياة غازية

44.80 LE

Birell or Sparkling Water

بيريل أو مياه فوارة

50.40 LE

Fresh Juice

Orange, Lemon, Mango, Strawberry

عصير فريش

برتقال، ليمون، مانجو، فراولة

44.80 LE

Milk Shake

ميلك شيك

100.80 LE

Kindly inform your waiter if you suffer from any food allergies or have any food intolerances, we will be glad to accommodate your needs.

يرجى إبلاغ النادل إذا كنت تعاني من أي نوع من أنواع حساسية الطعام، وسنكون سعداء بتلبية احتياجاتك

Above mentioned prices are quoted in Egyptian pounds and inclusive to service charge and applicable taxes.

جميع الأسعار المذكورة اعلاه بالجنية المصري و هي شاملة لرسوم الخدمة و الضرائب المقررة



Cafe

Up To You

TRIUMPH 
PLAZA HOTEL